
P R O T O K Ó   Nr II/08
z obrad XVIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie

z/s w Mszanowie
odbytej w dniu 18 marca 2008r.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara o godz.1000 otworzy  XVIII Sesj  i po
powitaniu radnych i go ci o wiadczy , i  zgodnie z list  obecno ci w posiedzeniu
uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego sk adu Rady wynosz cego 15 osób
stanowi quorum pozwalaj ce na podejmowanie prawomocnych uchwa .
Sesja odbywa a si  w sali narad Urz du Gminy w Mszanowie i trwa a do godz. 1330.

Lista obecno ci stanowi za cznik nr 1.

Nieobecni radni:
- Dorota ukaszewska,
- Barbara Grzywacz,
- Edmund M drzycki

Spoza cz onków Rady w Sesji uczestniczyli:
- Wójt Roman Tr pczy ski
- Sekretarz Gminy Renata li ewska
- Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomo ciami i
Ochrony rodowiska Marek Arentowicz
- insp. ds. ochrony rodowiska Eugeniusz Sobczyk
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urz dzie Gminy Mieczys aw Wojtaszko
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski
- Kierownik Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej Ewelina Tuchalska
- Dyrektor Gminnego Zespo u O wiaty Krystyna Danielewska
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska
- so tysi wymienieni w za czniku nr 2
- Pan Ryszard Tretau – Zak ad Us ug Projektowych i Nadzoru Inwestycyjnego
PROJSANIT w I awie

Porz dek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyj cie protoko u z obrad XVII Sesji Rady Gminy.
4. Zg aszanie zmian do porz dku obrad.
5. Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym.
6. Zapytania i wnioski.
7. Sprawozdanie z dzia alno ci za rok 2007:
      a) Gminnego Zespo u O wiaty,
      b) Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej,
      c) Gminnej Biblioteki Publicznej,
      d) Gminnego Centrum Kultury.
8. Przedstawienie koncepcji sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy.
9. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2008.
10. Podj cie uchwa y w sprawie przyst pienia do Zwi zku Gmin Regionu Ostródzko-

awskiego „Czyste rodowisko”.
11. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
12. Zamkni cie obrad Sesji.
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Przebieg obrad:

Ad 1
Otwarcie nast pi o jak na wst pie niniejszego protoko u.

Ad 2
Na sekretarza obrad powo ano radnego Ireneusza Kowalskiego.

Ad 3
Przyj cie protoko u z XVII Sesji.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  sekretarza obrad XVII Sesji o
przedstawienie informacji o protokole.

Pan Dariusz Kopa ski poinformowa , e zapozna  si  z tre ci  protoko u z XVII Sesji,
tre  odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowa  o jego przyj cie.

Przewodnicz cy Rady zapyta , czy s  uwagi do protoko u.

Uwag nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada jednomy lnie przyj a protokó  z obrad XVII Sesji.

Ad 4
Nie zg oszono zmian do porz dku obrad.

Ad 5
Wójt przedstawi  informacje ze swojej dzia alno ci w okresie od 28 grudnia 2007r. do
dnia dzisiejszego:

Wójt przeprosi  radnych za nieobecno  na Sesji w dniu 26 lutego br. ze wzgl du na
pilny wyjazd do Urz du Marsza kowskiego w Olsztynie.

- od 5 stycznia odbywa y si  zebrania sprawozdawcze w jednostkach ochotniczych
stra y po arnych,
- 17 stycznia odby o si  posiedzenie Zarz du Zwi zku Gmin Ziemi Nowomiejskiej,
omawiana by a sprawa gospodarki odpadami. Problem ten przewija si  do dnia
dzisiejszego. Poinformowa , e wp yn y oferty firm z Brodnicy i I awy na wywóz
odpadów z plastiku i szk a, za odp atno ci  gminy w wysoko ci oko o 30 tys. z . rocznie.
W najbli szym czasie t  spraw  zajmie si  Komisja Rozwoju Gospodarczego. Zdaniem
Wójta przyst pienie do Zwi zku Gmin Ostródzko-I awskich jest w ciwym
rozwi zaniem, gmina b dzie wspó uczestniczy  w kosztach modernizacji tego
wysypiska, w tym roku oko o 400 tys. z ., do ko ca czerwca planuje si  zako czy
prace.
- 8 stycznia odby o si  spotkanie z Firm  ZETO z Olsztyna w sprawie elektronicznego
podpisu oraz w sprawie opracowania nowego folderu o Gminie, spraw  prowadzi
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Gminne Centrum Kultury.
- 11 stycznia, Wójt bra  udzia  w spotkaniu z redakcj  Gazety Pomorskiej w Brodnicy
okazji 10-lecia istnienia oddzia u Gazety.
- 13 stycznia odby  si  Gminny Fina  Wielkiej Orkiestry wi tecznej Pomocy, zebrano
kwot  8 146,36 z .
- 14 stycznia, Wójt uczestniczy  w Walnym Zgromadzeniu Kó ka Rolniczego w
Gwi dzinach, dokonano oceny dzia alno ci za minion  kadencj .
- 15 stycznia, odby o si  spotkanie z projektantem w sprawie projektu technicznego
nowej szko y w Radomnie.
- 16 stycznia, Wójt bra  udzia  w odprawie rocznej w Komendzie Powiatowej
Pa stwowej Stra y Po arnej w Nowym Mie cie Lubawskim, z udzia em Komendanta
Wojewódzkiego,
- 17 stycznia, uzgodnienia w Urz dzie Marsza kowskim w sprawie z onych wniosków
do realizacji w ramach programu „Odnowa wsi i dziedzictwa kulturowego”,
- w tym dniu, w Mszanowie odby o si  podsumowanie plebiscytu Gazety Nowomiejskiej
na najpopularniejszego sportowca roku 2007,
- 21 stycznia, Wójt bra  udzia  w spotkaniu z Dyrektorem Sekcji Nieruchomo ci PKP w
Olsztynie w sprawie nieodp atnego przekazania gruntów pod torami na trasie Nowe
Miasto Lubawskie-I awa. PKP za y odr bne ksi gi wieczyste na poszczególne dzia ki
i w bie cym roku przyst pi do przekazania nieruchomo ci Gminie. Koniecznym b dzie
okre lenie sposobu wykorzystania tych terenów, by  mo e cie ka rowerowa i chodnik
na trasie Nowe Miasto Lubawskie-Bratian.
- 22 stycznia, w Nadle nictwie Jamy uzgodniono spraw  u yczenia gminie gruntu
le nego w Jamielniku, w celu umo liwienia budowy sieci wodoci gowej do 7 rodzin
mieszkaj cych w dawnej tzw. palcówce celnej (Kordon).
- 25 stycznia, odby o si  spotkanie z Przedsi biorstwem Drogowo-Budowlanym w
Brodnicy,
- 28 stycznia, w Urz dzie Gminy w Dzia dowie odby o si  Walne Zgromadzenie Zwi zku
Gmin „Dzia dowszczyzna”, gmina uczestniczy a jako obserwator.
- 31 stycznia, Wójt uczestniczy  w po egnaniu Komendanta Powiatowego Pa stwowej
Stra y Po arnej w Nidzicy, który by  pracownikiem PSP w Nowym Mie cie Lubawskim.
- 2 lutego odby o si  spotkanie z uczestnikami VIII Zimowego Sp ywu Kajakowego w
Nowym Mie cie Lubawskim,
- 5 lutego, Wójt bra  udzia  w odprawie kadry dowódczej w Komendzie Wojewódzkiej
Pa stwowej Stra y Po arnej w Olsztynie,
- w czasie choroby Wójta odby o si  posiedzenie Komisji Promocji, Rozwoju
Gospodarczego, Bezpiecze stwa i Porz dku Publicznego,
- 14 lutego, w Kuratorium O wiaty zosta y z one wnioski o odznaczenia pracowników

wiaty,
- 18 lutego, spotkanie z projektantem w sprawie aktualizacji dokumentacji na budow
sieci kanalizacyjnej w zwi zku z zastrze eniem Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków dotycz cym odwodnienia zamku w Bratianie, na ten odcinek zosta a zlecona
nowa dokumentacja.
- 15 lutego, uzgodnienia z Biurem projektowym z I awy w sprawie dokumentacji na
remont drogi gminnej w Jamielniku, w kierunku Kordonu, 17 lutego zosta  z ony
wniosek o sfinansowanie remontu tej drogi z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Gruntów i Rekultywacji.
- 21 lutego, Wójt bra  udzia  w spotkaniu w Sali Kolumnowej Sejmu RP z
Wicepremierem Waldemarem Pawlakiem,
- 26 lutego, w Urz dzie Marsza kowskim Wójt dokonywa  ustale  zwi zanych z
realizacj  inwestycji w ramach programu „Odnowa wsi i dziedzictwa kulturowego”, jedno
zadanie zosta o obj te programem,
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- w tym samym dniu odby o si  Zgromadzenie Ludowych Zespo ów Sportowych,
wybrano nowe w adze,
- 29 lutego, w Gminnym O rodku Kultury w Kurz tniku odby a si  promocja ksi ki Pt.
„Dzieje Kurz tnika i okolic”. Wójt poinformowa , i  podj  decyzj  o wydaniu ksi ki Pt.
„Dzieje Bratiana i okolic”. Ksi ka zostanie wydana w roku 2010.
- 3 marca, w Mszanowie odby a si  debata rolnicza na temat  aktualnej sytuacji w
rolnictwie, powo ano komisj  do opracowania wniosków, które zosta y zawarte w
uchwale Rady Powiatu w dniu 12 marca br.
- w dniach 3-4 marca odby y si  obchody wi ta Szko y w Gwi dzinach,
- 6 marca, w Urz dzie Marsza kowskim zosta a podpisana umowa w sprawie realizacji
w ramach programu „Odnowa wsi i dziedzictwa kulturowego” remontu biblioteki w
Skarlinie, warto  130 tys. z ., zosta  ju  og oszony przetarg, termin realizacji do 15
maja. Jest to 7 umowa podpisana z Marsza kiem Województwa Warmi sko-
Mazurskiego w okresie 1,5 roku, 3 wnioski pozosta y w rezerwie, na 16, 17 i 20 miejscu.
- Wójt poinformowa , e oczekujemy og oszenia nowej edycji konkursu w ramach tego
programu, dotyczy so ectw: Tylice,  Lekarty, Chro le.
- 7 marca, zosta o podpisane porozumienie z PKP Olsztyn, o nieodp atnym przekazaniu
gruntów PKP po zlikwidowanym torze kolejowym Nowe Miasto Lub.-Zaj czkowo, w
zamian za zaleg ci podatkowe.
- w dniu 7 marca, w Mszanowie odby  si  Mi dzygminny Dzie  Kobiet wspólnie z gmin
Kurz tnik, uczestniczy o oko o 200 kobiet.
- 14 marca, w Bratianie odby  si  gminny turniej wiedzy po arniczej.

Na zako czenie Wójt przedstawi  swoje stanowisko w sprawie informacji zamieszczonej
na stronie internetowej Nowego Miasta Lubawskiego, w dziale Tygodnik pod tytu em
„Przed wtorkow  sesj ”.
Mieszkaniec Gminy Nowe Miasto na stronie internetowej opublikowa  pismo (podziwiam
Pana Grzegorza Podkomorzego, redaktora strony internetowej, e wszyscy wiedz  o
kogo chodzi, a daje klauzul , e nazwisko czytelnika zastrze one do wiadomo ci
redakcji). W Urz dzie Gminy by , za da   kserokopii protoko u z kontroli
przeprowadzonej przez Regionaln  Izb  Obrachunkow , na BIP-ie Urz du
zamieszczona by a adnotacja, e protokó  jest do wgl du w Urz dzie Gminy dlatego, e
zawiera a  136 stron. Nie kryje si  autor artyku u, e pij c browarek czyta  protokó  i
mo e na podstawie emocji, których dozna  pij c piwo, dozna  wielu wra , e s
nieprawid owo ci, na koniec jest jedno zdanie ze znakiem zapytania, czy wierzy
pracownikom Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie kryje, e temat by  kierowany przez
Ireneusza Kowalskiego na jednej z Sesji, dlaczego umarza si  podatki firmom na
terenie gminy. Odpowiadam za podejmowane decyzje, które nie s  zastrze one na
rzecz Rady Gminy. Jest przykre, e osoba ukrywa si  i pisze jako anonimowa. Pisze, e
umorzono podatki w roku 2006 firmom, jak HUMDREX, Gospodarstwo Pomocnicze, e

 nieporozumienia zwi zane z zakupem mieciarki, e inne kwoty podawano na Sesji,
e materia y nie by y przekazane w terminie 7 dniowym, a na Sesji. Jest moja pro ba do

Pa stwa radnych, je eli s  k opoty na Sesji z podejmowaniem uchwa , a szczególnie
finansowych i w danym dniu s  podawane projekty uchwa , to prosz  takich uchwa  nie
podejmowa , skoro nie ma jasno ci sprawy, a nie potem na zewn trz ten temat sobie
omawia . Poprosi  Kierownika Gospodarstwa o wypowied . Zapis, który b dzie dzisiaj
w protokole znajdzie si  na stronie internetowej jako odpowied  na artyku . Mo e
Komisja Rewizyjna b dzie chcia a, a Rada Gminy upowa ni do przeprowadzenia
kontroli odno nie nie cis ci danych cyfrowych podawanych przez Regionalna Izb
Obrachunkow  i ksi gowo .
Wójt poinformowa  o zarz dzeniach wydanych od stycznia br.:
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- 3.01. 2008r. w sprawie udzielenia pe nomocnictwa Dyrektorowi Gminnego
Zespo u O wiaty Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie,

- 3.01.2008r. w sprawie zmiany zarz dzenia nr I/12/2007 Wójta Gminy Nowe
Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie z dnia 2 marca 2007r. (dotyczy cennika us ug
wiadczonych przez Gospodarstwo Pomocnicze na rzecz innych podmiotów ni  Urz d

Gminy Nowe Miasto Lubawskie),
- 3.01.2008r. w sprawie zmiany zarz dzenia nr I/11/2007 Wójta Gminy Nowe

Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie z dnia 2 marca 2007r. (dotyczy cennika us ug
wiadczonych przez Gospodarstwo Pomocnicze przy Urz dzie Gminy na rzecz tego

Urz du),
- 21.01.2008r. w sprawie powo ania pe nomocnika Wójta ds. wspó pracy z

organizacjami pozarz dowymi,
- 24.01.2008r. w sprawie powo ania Gminnej Komisji Urbanistyczno-

Architektonicznej i okre lenia regulaminu pracy Komisji,
- 28.02.2008r. w sprawie sprzeda y w drodze bezprzetargowej nieruchomo ci

stanowi cej w asno  gminy Nowe Miasto Lubawskie (dzia ka 267/2 Pacó towo),
- 7.03.2008r. w sprawie otwartego konkursu ofert na realizacj  w 2008 roku

zada  publicznych w zakresie ochrony i promocji zdrowia oraz w zakresie
przeciwdzia ania patologiom spo ecznym

- 14.03.2008r. w sprawie udzielenia pe nomocnictwa Pani Ewelinie Tuchalskiej
Kierownikowi Gminnej O rodka Pomocy Spo ecznej w Mszanowie w zakresie projektu
systemowego „Od bierno ci do aktywno ci” realizowanego w ramach Programu
Operacyjnego Kapita  Ludzki 2007-2013,

- 18.03.2008r. w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania dla studiuj cych
nauczycieli na rok 2008.

Ponadto w dniu 18 stycznia 2008r. Wójt wyda  zarz dzenie w sprawie
wyznaczenia dni wolnych od pracy w roku 2008 oraz w dniu 29 lutego br. w sprawie
zmiany zarz dzenia nr 3/2007 w sprawie korzystania ze s bowego telefonu
komórkowego przez Dyrektora Gminnego Centrum Kultury.

W sprawie artyku u „Przed wtorkow  Sesj ”,  Przewodnicz cy Rady Gminy
Miros aw Wodara doda , e jest tam pewna nie cis , tzn. autor artyku u poddaje

tpliwo  kwalifikacje wszystkich, którzy zajmuj  si  czymkolwiek, poddaje pod
tpliwo  kwalifikacje Kierownika Gospodarstwa, Wójta, radnych, Przewodnicz cego,

inspektorów RIO, wszyscy robi  wszystko le, a autor jest wybitnym specjalist  w
dziedzinie analiz ekonomicznych. Przewodnicz cy wyrazi  wol , aby ten w tek znalaz
si  w odpowiedzi. Pragn  wyja ni  powiedzia  Przewodnicz cy, e nie jestem, jak
wynika z tre ci artyku u, specjalist  z zakresu prawa gospodarczego, przyznaj  si , e
jestem specjalist  w zakresie prawa administracyjnego i prawa konstytucyjnego.

Ad 6
Nie zg oszono zapyta  i wniosków.

Ad 7
Sprawozdanie z dzia alno ci za rok 2007. W zwi zku z tym, i  radni otrzymali
sprawozdania w terminie 7 dni przed Sesj  nie odczytywano ich, jedynie omawiano.

      a) Gminnego Zespo u O wiaty przedstawi a Dyrektor Krystyna Danielewska.
Sprawozdanie stanowi za cznik nr 3.
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Radny Cezary Kawiecki zapyta , czy gimbus jest zamortyzowany, je eli nie to jaka jest
warto  miesi cznej amortyzacji.

Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego odpowiedzia , e 4% w roku od ceny
wyj ciowej.

Radny Kawiecki zapyta  jaka to kwota miesi cznie.

Kierownik odpowiedzia , e nie jest zorientowany, ale odpowie pó niej.

Radny Cezary Kawiecki – zwróci  uwag  na koszty ogrzewania szko y w Jamielniku i
Bratianie, te szko y s  o podobnej kubaturze.

Pani Dyrektor odpowiedzia a, e szko a w Bratianie jest znacznie wi ksza.

Radny Zbigniew Wi niewski zapyta  co to jest dzia alno  ró na.

Pani Dyrektor odpowiedzia a, e to s  bilety zakupione dla naszych uczniów
niepe nosprawnych, bior  oni udzia  w koncercie w Brodnicy. Pieni dze te w ca ci
przeznaczone s  na wsparcie tego typu organizacji.

Radny Roman Jadanowski zapyta  o zatrudnienie w szkole w Radomnie, ze
sprawozdania wynika, e s  4 osoby.

Dyrektor odpowiedzia a, e to jest sekretarka i osoby sprz taj ce, licz  si  tylko
pracownicy, którzy maj  zawart  umow , nie licz  si  np. sta ci i osoby przyuczaj ce
si  do zawodu.

      b) Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej przedstawi a Kierownik Ewelina
Tuchalska. Sprawozdanie stanowi za cznik nr 4.

Radny Cezary Kawiecki zapyta , o wynagrodzenia w ramach KIS-u, które wynios y
2.097 z ., a podró e s bowe 3 720 z .

Kierownik odpowiedzia a, e jest to wy cznie zwrot kosztów przejazdu uczestników
KIS-u.

Poza tym Kawiecki zapyta , czy opiekunki rodowiskowe równie  korzystaj  z
komputerów, bo O rodku jest zatrudnionych 16 osób i jest 14 komputerów.

Kierownik odpowiedzia a, e cz  komputerów jest uszkodzona, a s  jeszcze na
stanie, s  jako maszyny do pisania. Z komputerów korzystaj  pracownicy
interwencyjni, osoby przyuczaj ce si  do zawodu, opiekunki nie korzystaj  z
komputerów.

c) Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawi a Kierownik Halina Kaczmarska.
Sprawozdanie stanowi za cznik nr 5.

Wójt podzi kowa  Pani Halinie Kaczmarskiej za dotychczasow  prac  z okazji 35-lecia
pracy. Zapyta  o wspó prac  z Wojewódzk  Bibliotek  Publiczn , czy ta instytucja nie
powinna prowadzi  instrukta u.
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Kierownik odpowiedzia a, e Wojewódzka Biblioteka nie prowadzi instrukta u, a
inicjuje np. konkursy wojewódzkie. Nie pe ni funkcji nadzoru, lecz udziela pomocy przy
wdra aniu programu MAK,  do którego wprowadza si  ksi gozbiór biblioteczny.
Poinformowa a o zaawansowaniu tych prac w poszczególnych bibliotekach.

Wi cej pyta  nie zg oszono.

      d) Gminnego Centrum Kultury przedstawi  Dyrektor Andrzej Andrzejewski.
Sprawozdanie stanowi za cznik nr 6.

Dyrektor podzi kowa  Przewodnicz cemu Rady Gminy, so tysowi wsi Bratian
Romanowi Sie kowskiemu, radnemu Ireneuszowi Kowalskiemu za pomoc w organizacji
zw aszcza imprezy Marsz na Grunwald, za wspó prac  dyrekcji szko y Bratianie,
Skarlinie oraz Pani so tys w Pacó towie. Poinformowa  o zamierzeniach na 2008 rok.

Wójt pozytywnie oceni  dzia alno  Gminnego Centrum Kultury w pierwszym roku
dzia alno ci Centrum. Wspomnia  o konieczno ci sfinalizowania w bie cym roku
sprawy zamku w Bratianie, by  mo e wykupi  cz  magazynow , ze wzgl du na
prowadzon  tam dzia alno . Dorobek jest du y i na pewno b dzie wi kszy. Wójt prosi
Dyrektora o dalsz  owocn  prac .

Pyta  nie zg oszono.

Ad 8
Koncepcj  sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy omówi  Ryszard Tretau z Biura
Projektowego w I awie. Koncepcja stanowi za cznik nr 7.

W dyskusji g os zabrali:

Wójt w sprawie mo liwo ci otrzymania dotacji na budow  sieci, wniosek z ony do
Ministerstwa o dofinansowanie budowy sieci w Mszanowie i Bratianie, zosta  zwrócony,
by  mo e uda si  zrealizowa  w ramach Warmi sko-Mazurskiego Programu
Operacyjnego. W sprawie potrzeby opracowania nowej koncepcji, pierwsza by a
opracowana w latach 1994-95, ostatnia w 2003 roku i nie uda o si  podj  jej realizacji.

Zebrani dyskutowali na temat kosztów budowy przydomowej oczyszczalni cieków oraz
mo liwo ci udzielania dotacji na ten cel z Gminnego Funduszu Ochrony rodowiska,
który w skali roku wynosi oko o 12 tys. z .

Odpowiedzi udziela  Pan Ryszard Tretau.

Ad 9
Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2008.

Skarbnik Gminy poinformowa a, e zmiana bud etu podyktowana jest  ostatecznym
ustaleniem wielko ci subwencji i dotacji:
- dochody za cznik nr 1 w dziale 751 dotacja celowa z Krajowego Biura Wyborczego
na prowadzenie rejestru wyborców, by o 1236 z .  zmniejszenie o 137 z ., po zmianie
wynosi 1 099 z .
- w dziale 756 zosta  zlikwidowany § 45 (wp ywy z op aty administracyjnej planowane –
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8 tys. z .) i ta kwota zosta a przeniesiona do podatku od czynno ci cywilno-prawnych.
- cz  o wiatowa subwencji ogólnej, plan wynosi  5 816 260 z .  zwi kszona o 235 561

.
- dzia  801 dotacja celowa by o 62 000 z .  (dop ata dla przedsi biorców zatrudniaj cych

odocianych) zwi kszenie o 19 176 z ., plan po zmianach 81 176 z . Wed ug zg osze
na wyp at  tego wiadczenia potrzebne b dzie oko o 100 tys. z .
- pomoc spo eczna ( wiadczenia spo eczne) dotacja wynosi a 3 856 000 z .
zmniejszono o 212 819 z .
- dotacja na op acanie sk adek zdrowotnych dla wiadczeniobiorców  § 85213 by o 20
tys. z . zmniejszenie o 2 245 z .
- zasi ki celowe by o 223 000 z . zmniejszono o 63 053 z .
- dofinansowanie zada  w asnych 375 000 z . zmniejszono o 62 819 z .
- § 85219 – dotacja  na funkcjonowanie Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej, by o
115 000 z ., zwi kszenie o 325 z . ,
- § 85295 rozdzia  85295 – do ywianie- dotacja nie by a planowana dotacja, przyznano
157 179 z .
- dochody przed zmian  20 380 516 z ., zwi kszenie o 420 241 z ., zmniejszenie
349 073 z ., plan po zmianach 20 451 684 z .
- zmiany w planie wydatków:

za cznik nr 2
- dzia  750 – pozosta a dzia alno , dofinansowanie organizacji obchodów 190-lecia
istnienia powiatu lubawskiego, wszystkie gminy w powiecie partycypuj  w kosztach,
gmina Nowe Miasto Lubawskie 2 500 z .
- w tym samym dziale proponuje zdj  z zakupu materia ów 2 500 z ., by o 25 000 z .
pozostaje 22 500 z .
- w dziale 751 (sporz dzanie rejestru wyborców) – zakup pozosta ych us ug
zmniejszenie  o 137 z ., pozostaje 1 099 z .
- zwi kszona subwencja o wiatowa w ca ci zosta a zaplanowana podwy ki dla
pracowników o wiaty i pochodne p ac,
- zwi ksza si  o kwot  10 176 z . ekwiwalent dla przedsi biorców za kszta cenie

odocianych, zgodnie z dotacj ,
- nast pne zmiany dotycz ci le dotacji na okre lony cel.

Nie zg oszono pyta .

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekt uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie, podj a uchwa  nr XVIII/93/08
zmieniaj  uchwa  nr XV/79/07 z dnia 18 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia
bud etu gminy Nowe Miasto Lubawskie na rok 2008. Uchwa a stanowi za cznik
nr 8.

Ad 10
Podj cie uchwa y w sprawie przyst pienia do Zwi zku Gmin Regionu Ostródzko-
awskiego „Czyste rodowisko”.

Przewodnicz cy Rady stwierdzi , e na poprzedniej Sesji podj a uchwa  o zamiarze
przyst pienia do Zwi zku, dzisiaj proponujemy przyst pienie do Zwi zku, o czym mówi
równie  Wójt w sprawozdaniu. Poinformowa , e Statut Zwi zku jest do wgl du w biurze
Rady.
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Pyta  nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie, podj a uchwa  nr XVIII/94/08 w
sprawie przyst pienia do Zwi zku Gmin Regionu Ostródzko-I awskiego „Czyste

rodowisko”. Uchwa a stanowi za cznik nr 9.

 W g osowaniu bra o udzia  12 radnych.

Ad 11
Nie zg oszono zapyta  i wniosków.

Ad 12
W zwi zku z wyczerpaniem porz dku obrad Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw
Wodara zamkn  obrady XVIII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w
Mszanowie.

sekretarz obrad                                              Przewodnicz cy Rady Gminy
Ireneusz Kowalski                                                Miros aw Wodara


